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Věc: Reakce na „otevřený dopis AO“ z 9. 10. 2018. 

 

 

Vážený pane rektore,  

 

musíme se ohradit jako děkani dvou fakult ČVUT vůči Vašemu tvrzení uvedenému v otevřeném 

dopisu AO ČVUT, vysvětlujícím Vaše rozhodnutí nesledovat nadále jednu z možných alternativ řešení 

situace na CIIRC a podmínek získání projektu RICAIP, prezentovanou i na setkání premiéra Andreje 

Babiše na ČVUT, ve větě: „Po projednání s děkany mohu říci, že koncept transformace CIIRC na 

fakultu je s tímto a dalšími zdůvodněním odmítán jako řešení všemi 8 fakultami.“ 

 

Na našem společném jednání Vás a děkanů Lábuse a Hrubeše, ohledně situace v CIIRC, které se 

uskutečnilo v pondělí 8. 10. 2018, rozhodně nepadlo tak kategorické vyjádření, jak je uvedeno ve 

Vašem otevřeném dopise AO.  

 

Na Váš dotaz podpory transformace CIIRC na fakultu bylo děkanem Lábusem řečeno, že to nevidí jako 

ideální řešení, ale pokud by díky tomu mělo dojít k nezískání projektu RICAIP a zrušení či vyčlenění 

CIIRC z ČVUT, vznik nové fakulty by podpořil. 

 

Rovněž děkan Hrubeš se během naší schůzky nevyslovil v tom smyslu, že by v žádném případě vznik 

nové fakulty transformací CIIRC nepodpořil.  

 

V této kauze dochází opakovaně k uvádění rozdílných či protikladných výkladů stanovisek a závěrů 

jednotlivých jednání, následně vedoucím k antagonistickým či přímo konfrontačním postojům. Proto 

považujeme za důležité tuto mírně zkreslenou informaci uvést na pravou míru. 

 

 

 

S pozdravem  

 

Ladislav Lábus, v.r.      Pavel Hrubeš, v.r.  

Děkan FA ČVUT       Děkan FD ČVUT  


